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1.Inleiding 
De Raad van Overleg Beltrum stelt zich ten doel het behartigen van zaken die van algemeen 

belang zijn voor Avest, Beltrum, Lintvelde en Voor-Beltrum om te komen tot een verbetering 

van de leefbaarheid. De Raad van Overleg heeft een bemiddelende functie in acties in en 

rondom Beltrum. Dit jaarverslag geeft een beeld van het functioneren van de Raad van 

Overleg en haar activiteiten in het jaar 2023. 

 

2.Raad van Overleg Beltrum (RvOB) 
2.1 Ledenbestand 

 

De Raad van overleg is een vereniging die wordt gevormd door afgevaardigden vanuit          

verenigingen, organisaties of groeperingen die zijn gevestigd in Avest, Beltrum, Lintvelde en 

Voor-Beltrum of die hier werkzaam zijn. Dit aangevuld met adviserende leden. In 2023 hebben er 

geen ledenmutaties plaats gevonden. 

2.2 Adviserende leden 
     - Edmé Wermars (wijkagent politie)  

     - Theo Helmers en Anne Groot Zevert (raadsleden gemeente Berkelland) 

     - Rob Dieperink (contactfunctionaris gemeente Berkelland) 

 2.3 Bestuurssamenstelling  
 Het bestuur van de Raad van Overleg bestaat momenteel uit 6 personen.  

 Bij de samenstelling van het bestuur wordt gestreefd naar een zo goed mogelijke 

 afspiegeling van de Beltrumse bevolking. Ieder bestuurslid heeft hierbij zijn/ haar 

 eigen aandachtsgebieden van onderwerpen die spelen in Beltrum. 

Op 31 december 2023 bestond het bestuur van RvOB uit: Wilfried Groot Zevert (voorzitter), 

Hermien Roelvink (secretaris), Jozé Ribbers (penningmeester), Roel Beunk, Mascha Scharenborg 

en Stefan Baks. 

In 2023 is Carla klein Breteler afgetreden als bestuurslid, dit na een maximale zitting in het 

bestuur van 12 jaar. Stefan Baks is toegetreden als nieuw bestuurslid. 

2.4 Afgevaardigden Raad van Overleg 

 

In 2023 waren de volgende besturen en commissies actief op voordracht van de Raad van 

Overleg: Werkgroep Oorlogsmonument, 4&5 mei herdenking en viering, Stichting Kulturhus de 

Wanne, Stichting Openbare ruimte Beltrum, Stichting Naoberfonds Beltrum, werkgroep Wonen 

in Beltrum, werkgroep Toerisme en Dorpendeal Beltrum. 

2.5 Financiële positie stichtingen RvOB/ Kascontrole 
De kascontrole van het boekjaar 2022 is in maart 2023 uitgevoerd. 

De kascontrole van 2022 werd gezamenlijk uitgevoerd door de penningmeesters van de 
volgende stichtingen: 
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SJB: Sven Haarlink, Kulturhus: Arno te Veluwe, Naoberfonds: Bart Ribbers, RvO: Jozé Ribbers. 
Aangevuld met: 2 personen extra van SJB en Naoberfonds 

Om de kascontrole zo transparant mogelijk te houden wordt de groep penningmeesters 
aangevuld met steeds verschillende personen uit de desbetreffende besturen. Voor de 
kascontrole van 2023 zijn dit personen uit het bestuur van Kulturhus en Raad van Overleg 
Beltrum 

 

3. Financiën 
De belangrijkste inkomsten van de Raad van Overleg bestaan uit een subsidie zoals is 
vastgelegd in een convenant (inclusief subsidiecontract) met de gemeente Berkelland. 
In 2023 ontving de Raad van Overleg een bijdrage van € 4.327, --. Dit is een vast bedrag voor 
organisatiekosten (basisbedrag) vermeerderd met een bedrag per inwoner van het 
werkgebied van de dorpsorganisatie. 
Naast de gemeentelijke subsidie bestaan de inkomsten uit de contributie van de leden 
 € 362,50,--. (Contributie leden is € 12,50 per jaar)  
Daarnaast is in 2023 € 130,-- aan opbrengsten vanuit het digitaal publicatiebord ontvangen.  
Verder is er een bijdrage vanuit Gemeente Berkelland ontvangen van € 500,-- voor de 
werkgroep 4/5mei voor de jaarlijkse herdenking.  
De werkgroep LEEFF! heeft een bedrag van € 500,-- ontvangen van de Gemeente Berkelland 
voor activiteiten. 
Van het oranjefonds/NL Doet is € 330,-- ontvangen voor de jaarlijkse schoonmaakdag. 
Voor het samenstellen van een nieuwe toeristische brochure door de werkgroep Toerisme is 
een bedrag van €1500,-- ontvangen van de Gemeente Berkelland en € 1500,-- van 
Naoberfonds Beltrum. Verder heeft de werkgroep Toerisme € 2265,-- opgehaald aan 
plaatsing van advertenties in de brochure. De kosten van de brochure waren € 5450,-- 
Gezien de financiële positie van de Raad van Overleg kon de contributie in 2023 
onveranderd blijven en bedroeg €12,50 per lid per jaar. 
De Raad van Overleg heeft in 2023 ± € 1700,-- uitgegeven aan vergaderkosten. Kosten voor 
representatie waren € 80,--, o.a. voor scheidend bestuurslid. 
De kosten voor de media (krant/website/Belletje) waren € 1200,--.  
 
 
In 2023 heeft de RvOB de volgende werkgroepen/projecten financieel ondersteund: 

• Verenigingen Dorpshuizen en Kleine Kernen 

• Stichting Kerkepaden Beltrum e.o. 

• Werkgroep Toerisme 

• Werkgroepen Wonen 

• Werkgroep 4/5 mei 

• Werkgroep LEEFF! 
• Beltrumse Bos/Hoornhorst 

• Beltrum Schoon 

• Deelkastje bij Kulturhus 
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4. Activiteiten Raad van Overleg Beltrum 

4.1 Bestuursvergadering en inloopspreekuur 
Iedere eerste woensdagavond van de maand is er een bestuursvergadering van de RvOB (dit 

m.u.v. augustus) Tijdens deze bestuursvergadering is er ook een inloopspreekuur van 20.00 – 

20.30 uur. Hierin is iedereen welkom die zaken van Beltrum en omgeving onder de aandacht wil 

brengen van de Raad van Overleg. Van dit spreekuur is enkele malen gebruik gemaakt. RvOB stelt 

dit zeker op prijs om hier gebruik van te maken.  

Tijdens deze bestuursvergaderingen is Rob Dieperink (contactpersoon gemeente Berkelland) ook 

regelmatig aangesloten. Hierdoor heeft RvOB korte lijnen met de gemeente voor vragen en 

allerlei andere zaken. Jaarlijks wordt er een jaarvergadering (april) en een ledenvergadering 

(november) georganiseerd. Deze vergaderingen zijn toegankelijk voor iedereen. 

4.2 Publiciteit 
De Raad van Overleg voert een actief publiciteitsbeleid om inzicht te geven in de activiteiten van 

de Raad van Overleg Beltrum en om haar standpunten uit te dragen. Daartoe wordt gebruik 

gemaakt van de eigen nieuwsbrief ’t Belletje dat in 2023 twee keer is verschenen. 

In 2023 is ’t Belletje in een vernieuwende lay-out verschenen. 

                 

 

Daarnaast heeft de Raad van Overleg via de lokale en regionale media-aandacht gevraagd voor 

haar activiteiten en standpunten. Via de website: www.beltrum-online.nl is de Raad van Overleg 

digitaal te bekijken De startpagina is dusdanig opgebouwd dat deze dient als startpagina voor 

geheel Beltrum. Het is de bedoeling dat verenigingen, stichtingen en/of ondernemers makkelijk 

te vinden zijn via deze website. Daarnaast is de website ook toegankelijk voor toeristen die 

Beltrum willen bezoeken. Met webbeheerder Paul Ribbers zijn afspraken gemaakt over het 

plaatsen van publicaties op deze website. Georganiseerde activiteiten worden dan gevraagd om 

door te geven aan Paul Ribbers, om deze te plaatsen op de digitale agenda. 
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In 2023 is er ook mooi overzicht toegevoegd aan de website Beltrum-online via “Wat is er in 

Beltrum”

 

Door te klikken op de categorie bv evenementen, kan er eenvoudig doorgeklikt naar de websites 

van de evenementen die hieronder vallen. Dit overzicht laat ook zien dat we in Beltrum een rijk 

verenigingsleven hebben en dat er veel wordt georganiseerd. 

Raad van Overleg heeft ook een Facebook en Instagram pagina. 

 
Als RvOB streven we naar een goede opkomst en bereikbaarheid van de Beltrumse inwoners, 
hierdoor kunnen we meer op de hoogte zijn en blijven met zaken die spelen in Beltrum.  
 

 
De Raad van Overleg is ook in het bezit van een 

publicatiebord. Tegen betaling kan hiervan, voor eenieder 

die dit wenst, gebruik gemaakt worden zodat verschillende 

activiteiten gepubliceerd worden op dit bord. Op de 

website van Beltrum-online is een formulier te vinden om 

deze publicatie aan te vragen. Het Kulturhus regelt de 

publicaties op dit publicatiebord. Beltrumse verenigingen 

en bevolking wordt dan ook gevraagd om meer gebruik te 

maken van dit digitaal bord, ook om deze voor de toekomst 

rendabel te houden. 
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5. Onderwerpen 2023 

5.1 Dorpendeal Beltrum Kik Veuroet.  
 
Met de Raad van Overleg Beltrum als initiator is in 2023 samengewerkt met de Gemeente Berkelland 
en de Provincie Gelderland aan een Dorpendeal voor Beltrum.  
 
Wat betekent nu eigenlijk een Dorpendeal voor Beltrum.  
Een Dorpendeal biedt ons als Beltrum de kans om onze Missie en Visie waar te maken en de 
onderzoeksvragen voor het dorp door professionals te laten onderbouwen. Tevens wordt er in de 
dorpendeal gewerkt om de sociale cohesie in Beltrum verder te versterken, hoe kunnen we elkaar 
nog meer ontmoeten en hoe zorgen wij ervoor dat we in Beltrum in de nabije toekomst goed kunnen 
blijven wonen, werken en leven. Verder onderzoeken we de toekomstbestendigheid van onze 
verenigingen en wat hierbij de passende organisatiestructuur is.  
De Dorpendeal is in 2023 binnengehaald en gestart in juli 2023 en heeft een looptijd van 2 jaar. De 
dorpendeal Beltrum Kik Veuroet is een onderzoek voor Beltrum en het buitengebied waarbij wij de 
Regie in eigen hand kunnen nemen en onze kernwaarden "Ontmoeten, Leefbaarheid en Sociale 
Cohesie" kunnen omzetten in concrete plannen.  Binnen de Dorpendeal willen we onderzoeken of 
door een her-rangschikking van bestaande functies binnen onder andere de huidige sporthal en het 
huidige Hart van Beltrum, er een duurzaam en toekomstbestendige locatie mogelijk is, welke 
bijdraagt aan versterking en uitbouw van de sociale cohesie nu en in de toekomst.  
 
De Raad van Overleg Beltrum heeft in 2023 een drietal werkgroepen geformeerd welke zich mede 
zullen inzetten om de aanvraag voor de Dorpendeal tot een succes te maken.  

• Werkgroep Maatschappelijk Vastgoed 

• Werkgroep Sociale Verbinding 

• Werkgroep Communicatie 
 

Beltrum Kik Veuroet, samen zorgen wij ervoor 
dat Beltrum echt toekomstbestendig wordt.            
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5.2 Woningbouw in Beltrum, de stand van zaken. 
Project de Gaarden.  

Eind 2023 heeft de start van de aanleg van de infrastructuur aan de Gaarden plaatsgevonden. Na vele 

overleggen met Gemeente, omwonenden, de CPO-groep, en bouwbedrijf Klaassen ligt er uiteindelijk 

een plan dat gedragen wordt door alle partijen. Een mooie stap om de vraag en het aanbod aan 

woningen en woningzoekenden binnen Beltrum weer beter in balans te brengen. Door de 

nieuwbouw zal er ook een doorstroming op de woningmarkt in Beltrum plaatsvinden welke kansen 

zal bieden voor anderen. 

Spilkwartier.  

Voor het plan Spilkwartier (Spilman Locatie) zijn in 2023 de voorbereidingen getroffen om de 

bestemmingsprocedure voor te bereiden. De formele ter inzage van het bestemmingsplan wordt in 

het eerste deel van 2024 verwacht. Het oude Spilman zal worden gesloopt en gaat plaatsmaken voor 

12 appartementen en 3 levensloopgeschikte woningen. De verwachting is om in het najaar van 2024 

te starten met de bouwwerkzaamheden. 

Wonen als Thuis.  

Prowonen ontwikkelt met Marga Klompé en Sius, op de locatie van de oude pastoorswoning, een 

complex met 16 tot 20 appartementen voor jongeren met een beperking, ook zij willen graag in 

Beltrum blijven wonen. Het zal een integrale ontwikkeling worden met de Hassinkhof en de 

aanleunwoningen van Prowonen.  Een mooie toevoeging van een complex woningen in het Hart van 

Beltrum. De eerste initiatieven zijn in 2023 uitgewerkt, en het ontwikkeltraject zal nog enkele jaren in 

beslag nemen.  

 

5.3 Comité 4 & 5 mei  
4 mei 2023 herdenking “Leven met oorlog”    
 

              
 
Op donderdag 4 mei heeft de dodenherdenking bij het monument op het Mariaplein weer 
plaatsgevonden. In Beltrum vindt deze altijd plaats om 17.30 uur i.v.m. verplichtingen van sommige 
aanwezigen tijdens de dodenherdenking om 20.00 uur. 
 
Verschillende jubilerende verenigingen, groepen, maar ook afgevaardigden van de gemeente, RvOB 
en de schooljeugd legden bloemstukken en/of spraken de bezoekers toe. 
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Een trompettist en tamboer van muziekvereniging Concordia omlijsten deze herdenking op gepaste 
wijze. 
De commissie was benaderd door dhr. Wim Dekens van de Stichting veteranenplatform Berkelland; ze 
wilden namens de veteranen een krans leggen en daarmee werd uiteraard ingestemd. 
 
De commissie bestaat uit: Martin Bouwmeesters, Frederike Piepers, Joop Zemann en Carla Klein 
Breteler* (*de laatste keer wegens einde bestuurstermijn Raad van Overleg Beltrum; Mascha 
Scharenborg neemt deze taak over). 
 

5.4 Update AnderHalfweg 2023 
 

Er was eens… een buurtschap dat de kans kreeg om hun voormalige café te kopen én te 
renoveren. Deze kans pakten zij met beide handen aan! In dit verslag zie je hoe Voor-
Beltrum het afgelopen jaar als gemeenschap bezig is geweest met dit grootschalig project, 
van verouderd café tot vernieuwd buurthuis.  

Januari 2023: inloopmiddag voor geïnteresseerden en vrijwilligers  

Op zaterdag 28 januari 
organiseerden we een 
inloopmiddag voor 
geïnteresseerden en 
vrijwilligers, met 
aansluitend de 
traditionele 
‘Beunhaasborrel’ zoals 
we die al een tijdje op 
zaterdagen bij Halfweg 
kenden (met de 
warkbokse an). Men 
kon de laatste status 
van het gehele 
verbouwingsplan zien 
en vragen stellen, 
tevens kon men zich 
aanmelden voor 
vrijwilligerstaken.  

 

Maart 2023 - Start 
verbouwing 
AnderHalfweg  

31 maart 2023 16.00 uur was het moment dat alle partijen die hebben bijgedragen aan de 
voorbereidende fase/ontwerp en de buurt samen kwamen voor de officiële start van de verbouwing. 
Wethouder Betsy Wormgoor gaf de officiële start met het onthullen van de bouwborden. Er werd 
gezamenlijk een toost uitgebracht waarbij uiteraard een drankje en hapje niet ontbreekt. 
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April 2023 - Slopen, afkoppelen en demonteren 

In de lente van 2023 werd één van de kleedkamers in de DVV-unit omgetoverd tot 
kantine/vergaderruimte. De maand april stond voornamelijk in het teken van slopen, afkoppelen en 

demonteren, om vervolgens vanaf mei te kunnen starten met de verbouwing.  

Zomer 2023 - Nieuwbouw, verbouw én hoogste punt 
in zicht 
In de zomer van 2023 waren de contouren van de nieuwbouw al goed 
zichtbaar! De muren zijn in rap tempo opgetrokken door Bouwbedrijf 
Luttikhold en ook met vele trouwe vrijwilligers ging ‘t ervan! Op de 
zaterdagen is er volop gesloopt en ook veel installatiewerk verricht. 
Alles verliep volgens plan en ook het hoogste punt kwam 
langzaamaan in zicht! 
 
Het hoogste punt was natuurlijk reden voor een feestje en daarom 
organiseerde de bouwcommissie in samenwerking met Stichting 
Halfweg op 15 juli het ‘Hoogste punt-festival’ in de tuin van Halfweg, 
voor iedereen die tot dan geholpen heeft.  

Najaar 2023 - Afwerking en eerste try-out 

Na de bouwvak werd er weer volop geklust aan de Grolseweg 18! De maandagavond werd, naast de 
zaterdagen, een vast klus moment voor onze fanatieke vrijwilligers. Ook het buitenterrein werd 
aangepakt: denk aan een nieuwe inrit vanaf de Leunkweg.  
 
Het is altijd het streven geweest om Halfweg, ook wel ‘de kleine Maïskoele’, weer gereed te hebben 
voor de buutavond van carnavalsvereniging de Maispotters op 11 november 2023. Maar er moest 
nog veel gebeuren! Er werd alles op alles gezet om Halfweg voor de buutavond in ieder geval zover 
af te hebben dat er: bier getapt kon worden, drank gekoeld kon worden, getoiletteerd kon worden 

én gelachen kon worden 😀                     

 

Kortom: dat er een gezellige start van het 
carnavalsseizoen kon worden gehouden! En dat 
lukte, ondanks het feit dat nog niet alles af was, 
was het een geslaagde try-out! 
 
 

 
 

Winter 2023 - Beunhaasborrel, woningen en afwerking  

Het project AnderHalfweg voor wat betreft het buurthuis annex café is grotendeels afgerond en deze 
werd op zaterdag 18 november alvast gevierd met een gezellige ‘Beunhaasborrel’. Alle vrijwilligers 
werden voorzien van een hapje en een drankje als dank voor hun tomeloze inzet. Ondertussen wordt 
er hard verder geklust aan de 2 wooneenheden en gaan we verder met de puntjes op de ‘i’ in het 
buurthuis (denk aan schilderwerk, wandversieringen, inrichting). 
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5.5 Werkgroep Toerisme Beltrum 
 
In 2023 is de werkgroep bezig geweest met het uitbrengen van een nieuwe toeristische brochure: 

‘Beleef het in Beltrum’. 

Dit vergde behoorlijk wat tijd, onder meer om het financiële plaatje rond te krijgen. Het vragen om 

een bijdrage van de gemeente Berkelland, het aanschrijven van fondsen en het genereren van 

advertentiegelden.  

Daarnaast ook het schrijven van teksten en het maken van foto’s voor de brochure. 

Maar al de inspanningen hebben een mooi resultaat opgeleverd waar de werkgroep trots op is. 

De nieuwe brochures zijn vanaf voorjaar 2024 te verkrijgen bij de VVV’s in de omliggende plaatsen, 
bij de Beltrumse campings en camperplaatsen, bij het Kulturhus en achterin de kerk in Beltrum. 

 
 
 

  
 
 

 

                      

 

 

 

 

 

 

 

 

5.6 De Dorpsverbinder 
Dorpsverbinders app: Actie voor 2023: zo doorgaan en proberen om een nog groter bereik te krijgen. 

Eind januari 2023 heeft de dorpsverbinder een enquête uitgezet onder de deelnemers in de 

dorpsverbinders app (op dat moment ongeveer 75 mensen). De Dorpsverbinder heeft maar liefst 54 

antwoorden gekregen en de opvallendste uitkomsten:  

- Ruim 85% van de respondenten stuurt de app direct door naar zijn/ haar buurtapp 

- Er zijn 15 verschillende stellingen gedaan over de inhoud van de berichten. De respondenten 

konden meerdere opties kiezen (12 mensen hebben slechts 1 optie aangevinkt). Dit zijn de 

opvallendste uitkomsten:  

- Slechts 2 mensen lezen de berichten meestal niet, omdat ze die te lang vinden 

- 1 iemand vindt de berichten niet goed, omdat de informatie niet van belang is of omdat 

inwoners niet zitten te wachten op die info en dat de berichten geen meerwaarde zijn voor 

Beltrum. 
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- Maar liefst 32 personen geven aan dat de info in duidelijke en goed te begrijpen taal is 

geschreven 

- 30 personen denken dat inwoners het prettig vinden om deze info te krijgen 

- 29 personen geven aan dat de berichten prima zijn, omdat ze veel informatie bevatten 

- 23 respondenten hebben aangegeven dat dit een meerwaarde is voor de verbindingen in 

Beltrum en 18 mensen denkt dat Beltrummers die deze berichten lezen, zich meer betrokken 

voelen bij Beltrum 

- 22 mensen gaven aan dat de berichten lang zijn, maar de inhoud wel goed. 12 personen 

vinden de berichten prima, maar korter is beter.  

- Ruim 2/3 van de respondenten vindt de frequentie van de berichten (ongeveer 1x per 2 

weken) prima zo. De rest is verdeeld over 1x per week, 1x per maand of alleen als er iets te 

melden is.  

Aanpassingen die de dorpsverbinder dit jaar heeft doorgevoerd in de berichten van de dorpsapp 

n.a.v. de enquête:  

- Aan het begin van het bericht een soort korte inhoudsopgave en daarna puntsgewijs 

uitgewerkt met alle informatie daarover. Zo kunnen inwoners sneller scrollen naar wat zij 

graag willen weten/ lezen 

- Alleen de beheerder (de dorpsverbinder) kan berichten verzenden, verder kan niemand 

reageren. Dit kunnen ze uiteraard wel naar haar persoonlijk doen, maar wordt niet vaak 

gedaan. 

Gaandeweg heeft de dorpsverbinder al van veel inwoners complimenten gekregen over de 

berichten; mensen voelen zich meer betrokken, hebben het idee dat ze op de hoogte zijn van wat er 

speelt en waardering voor wat er allemaal wordt georganiseerd in Beltrum. Inmiddels telt de groep 

(januari 2024) 94 leden.  

Actie voor 2024: zo doorgaan! Alleen regelmatig checken of jongeren de berichten ook meekrijgen.  

Nieuwkomers in Beltrum: Actie voor 2023: nieuwe contactpersoon zoeken die deze groep wil gaan 

aanjagen/ bedienen. En de groep uitbreiden door een oproep te plaatsen om hun nieuwe buren aan 

te melden.  

Helaas is het nog niet gelukt om iemand van de appgroep zover te krijgen, dat ze de nieuwkomers 

willen gaan verwelkomen met een pakketje. Misschien is dit ook iets voor de werkgroep sociale 

verbondenheid?  

De dorpsverbinder heeft vanaf juli 2023 wel een heel aantal uren gestoken in het opvangen van een 

gezin uit Eritrea. Samen met nog een “buddy” proberen ze dit gezin zo goed mogelijk te helpen met 

alledaagse zaken in Beltrum. Communicatie is best lastig met mensen die Tigrinya spreken, een taal 

die door Google translate niet uitgesproken kan worden. Het gezin bestaat uit een moeder, 5 

dochters en 1 zoon in de leeftijd van 8 tot 22 jaar. Inmiddels trainen er al 4 kinderen mee bij Vios 

voetbal en zijn zij heel blij met deze (toch wel oude) woning. Ze volgen sinds nov 23 allemaal 

Nederlandse les of gaan naar school.  

Actie voor 2024: dit gezin blijven helpen om zich thuis te voelen in Beltrum en Nederland en voor 

andere nieuwkomers een werkgroepje maken die een welkomstpakketje samenstellen en langs gaan 

brengen voor een warm welkom in Beltrum.  

Legotheek: Actie voor 2023: opnieuw aanzwengelen met goede ideeën, zoals het organiseren van een 

middag Legomasters of aansluiten bij het project techniek op de basisschool.  
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De dorpsverbinder heeft wel een paar momenten gesproken met de initiatiefnemer, maar hij blijft 

nog twijfelen over de Legotheek, omdat hij zelf ook bijna niets meer bouwt. Ik heb een bezoekje 

gedaan aan de basisschool (voor uitleg over Beltrum Kik Veuroet) en daaruit bleek, dat er best weer 

kinderen willen aansluiten bij de Legotheek.  

Puzzeltheek is opgehouden door gebrek aan animo.  

Actie voor 2024: met huidige groep overleggen wat zij willen en weer reclame maken om lid te 

worden, zodat het weer wordt aangezwengeld. Misschien ook Berkelland/ Oost Gelre verbreden? Het 

blijft een prachtige hobby waarbij jong en oud verbonden kunnen worden.  

BrAS Beltrum (Brengt Alles Samen): Actie voor 2023: een jaarprogramma rondzetten met 1x per 

maand of 2 maanden een activiteit en reclame maken via huis-aan-huis verspreidingen 

Er is in februari door BrAS een kinder EHBO-workshop geregeld in het Kulturhus en daar was 

verrassend veel animo voor: het was met 25 deelnemers helemaal vol. Iedereen heeft een gezellige 

en vooral leerzame avond gehad.  

Daarna waren er nog wel ideeën, maar is de focus volledig op de activiteit gegaan voor Heel Beltrum 

Bingoot. Het was de bedoeling om die tijdens Willy’s feestje (eind april) te organiseren, maar 

daarvoor was de tijd te kort. Er is een samenwerking gezocht met Zonnebloem (KBO was ook 

benaderd, maar zagen af van organisatie) en op 20 oktober is er, mede door subsidie van de 

Postcodeloterij Buurtfonds, een prachtige bingo georganiseerd met maar liefst 150 inwoners (tussen 

de 4 en 100 jaar) bij Dute. Zeker voor herhaling vatbaar! Deelnemers moesten wel aanmelden, maar 

hoefden niets te betalen en hebben genoten van 6 rondes bingo, koffie, thee of ranja met lekkers, 

hapjes en drankjes. De meeste prijzen waren beschikbaar gesteld door de plaatselijke ondernemers. 

Voor volgend jaar is, als het goed is, weer een subsidiebedrag beschikbaar, dus wordt het wederom 

ergens in oktober georganiseerd.  

Verder zijn er geen acties geweest vanuit BrAS. Dit is wel weer de bedoeling voor 2024.  

Acties voor 2024: een overzicht maken met activiteiten door BrAS, zodat ze ook voor meer mensen 

zichtbaar gaan worden.  

Kom d’r In: Actie voor 2023: nog wel zo blijven gaan? Kan het uit of op een andere manier 

georganiseerd worden? 

Kom d’r In is ongeveer het hele jaar stabiel gebleven met 4 tot 7 bezoekers per keer. De groep is 

inmiddels zo gewend in het Kulturhus, dat ze alles zelfstandig kunnen, ook als de dorpsverbinder er 

een keer niet is. De mensen die komen, vinden het fijn om samen te Rummikuppen onder het genot 

van thee of koffie tegen een vrijwillige bijdrage. De groep gaat dus autonoom door en er kunnen 

altijd nog andere mensen bij aansluiten.  

Aangezien de dorpsverbinder in principe elke donderdagochtend in het Kulturhus aanwezig is voor 

inloop en vragen van bewoners, zet zij het meestal wel klaar voor Kom d’r In, maar is er niet altijd 

meer bij aanwezig.  

Actie voor 2024: gewoon zo doorgaan en blijven benoemen, zodat het bekender wordt en er meer 

inwoners kunnen en willen aansluiten.  
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Repair café en LEEFF! Voor beide groepen stond als actie om deze zoveel mogelijk zelfstandig verder 

te laten gaan en dat is gelukt! Waar nodig schakelt de dorpsverbinder hen in voor verbindende zaken 

en verder draaien beide groepen helemaal autonoom. Beide initiatieven zijn een verrijking voor 

Beltrum en willen we graag zo behouden in de komende jaren.  
Actie 2024: voor al zo doorgaan en de verbindingen maken waar mogelijk of nodig is.  

Groenlose gids/ Achterhoek Nieuws/ bezorging flyers: Actie 2023: nog meer bekendheid geven aan 

het behouden binnen Beltrum, zodat men de flyers bij een bezorger brengen en niet via een 

buitenstaande verspreider.  

De bekendheid om de Groenlose gids af te halen bij het Kulturhus en de Coop is groot, want bijna 

elke week zijn de meeste kranten op donderdagochtend allemaal op. Ook de bezorging van de flyers 

binnen Beltrum weten steeds meer clubs, stichtingen en ondernemers te vinden. De (veelal nog 

jonge) bezorgers hebben hierdoor ongeveer 1/3 meer inkomen, alleen door 1 extra flyer, dus die zijn 

daar erg blij mee. Dit jaar zijn er o.a. veel flyers verspreid door Raad van Overleg, SVB, maar ook de 

carnaval weet de weg nu te vinden. Het kost de verspreider ongeveer 9/10 minder, dan wanneer er 

wordt verspreid via ALL Inn verspreiding, die normaliter de verspreiding verzorgt voor Beltrum.  

Ook is er overleg geweest tussen ouders van bezorgers en de dorpsverbinder, om de wijk die nu niet 

bezorgd wordt (Eibergseweg/ Zwarteweg richting Deventerkunstweg, zo’n 85 adressen), toch te 

kunnen bezorgen. We hebben samen een nieuwe verdeling gemaakt en voorgelegd aan All-in 

verspreiding. Eigenlijk is dit niet onze taak, maar zo houden we het wel beter in eigen hand. Er zijn 

nieuwe bezorgers bij gekomen en een deel van die wijk wordt nu wel weer bezorgd. De gemeente 

vindt dit heel belangrijk, maar kan niet bijdragen aan verbeterde vergoedingen voor de bezorgers. 

Omliggende plaatsen zijn maar enkele wijken die wel bezorgd worden, Beltrum slechts 1 deel van 

een wijk niet.  

Actie voor 2024: alle adressen die dat willen, krijgen de Achterhoek Nieuws en evt. flyers bezorgd en 

Beltrum blijven informeren over de mogelijkheid van verspreiding flyers.  

Hondenspeelplaats: Actie 2023: wachten op de gemeente voor een bestemmingswijziging en dan zo 

snel mogelijk actie ondernemen om een mooie hondenspeelplaats te realiseren, evt. met subsidiegeld 

van Naoberfonds Beltrum of via de gemeente.  

Doel was bijna behaald: de initiatiefgroep hondenspeelplaats had de subsidie van Naoberfonds rond 

en wilde op 21 oktober gaan starten met de afrastering. Buurtbewoners waren verrast door de 

aankondiging van de plek en vroegen zich af of de gemeente wel op de hoogte was. Na gesprekken is 

er contact geweest met de gemeente en toen ik eindelijk bij de juiste persoon was, bleek dat er een 

wijziging van de omgevingsvergunning nodig is, wat qua kosten flink in de papieren kan gaan lopen, 

met het risico dat het niet mogelijk is.  

Voorstel is om opnieuw op zoek te gaan naar een geschikte locatie, waar al deze rompslomp niet 

nodig is. Naoberfonds Beltrum houdt het toegezegde bedrag nog vast zo lang het nodig is.  

Actie 2024: nog niet opgeven en op zoek gaan naar een nieuwe plek 

Schilderen stroomhuisjes: Actie 2023: blijven monitoren wat de status is en evt. hulp bieden of 

aanjagen.  

Het initiatief zal niet vervolgd worden. De inwoner heeft niets meer laten horen. Dus geen actie meer 

in 2024. 
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Studenten Social Work Saxion: Actie 2023: de uitkomsten van het onderzoek verbinden aan de 

werkgroepen die bezig zijn met dit Meldpunt en meer studenten aanjagen om in Beltrum een 

onderzoek of opdracht te gaan doen.  

De onderzoeksresultaten zijn gedeeld met de werkgroep toekomst Meldpunt Beltrum. Alle 3 

studenten zijn keurig afgestudeerd in 2023 en hebben ook allen plaats genomen in de werkgroep 

Sociale verbondenheid. Meldpunt is sinds begin januari 2024 gestopt met de inloopmomenten in het 

Kulturhus en ook de overige werkzaamheden zijn stop gezet. Het bestuur en de werkgroep leden 

voor de toekomst van Meldpunt gaan nu eerst de juiste weg bewandelen om alles juist af te 

handelen en vervolgens gaan we met de werkgroep sociale verbondenheid kijken of er een 

voortzetting van het idee zou kunnen zijn, iets in de trant van een vrijwilligersbank. 

Actie 2024: contact houden met de werkgroep toekomst Meldpunt over de ontwikkelingen en 

vervolgens gepast actie op ondernemen.  

Historische werkgroepen Beltrum: Actie 2023: op de hoogte blijven van de vorderingen.  

De initiatiefnemer om de verschillende oudheidkundige clubs in Beltrum samen te brengen heeft 

aangegeven dat het nog even tijd nodig heeft, voordat er verbindingen zullen gaan plaats vinden. De 

wil is er bij de meeste bestuursleden van de verschillende afdelingen wel, maar nog niet bij iedereen.  

Actie 2024: blijven monitoren en evt. verbindingen leggen.  

Moestuintjes of sociale tuin Beltrum: Actie 2023: enthousiasmeren voor de verhuur van stukjes 

moestuin. Eerst de gemeente daarvoor afwachten en dan komen met concrete plannen met budget, 

zodat mensen keuzes kunnen maken.  

Na meerdere keren vragen in de dorpsapp, echo en ’t Belletje zijn er welgeteld 2 positieve reacties 

gekomen op het idee om moestuintjes aan te leggen in Beltrum. Dit is momenteel te weinig om 

verder energie in te steken, zeker gezien de moeilijkheden om van een stuk agrarische bestemming 

een ander bestemming te krijgen (zie hondenspeelplaats). Dus geen verdere actie voor 2024. 

Deelkastje: Actie 2023: een deelkastje bij het Kulturhus plaatsen, bijhouden en promoten. Via de 

dorpsapp reclame maken en aanjagen dat nog meer mensen dit bij hun eigen huis gaan doen.  

Deelkastje staat er sinds begin 2023 en wordt goed bezocht. Er zijn meerdere mensen die er gebruik 

van lijken te maken, want de voedingsmiddelen en verzorgingsproducten die erin gezet worden, zijn 

er met enige regelmaat heel snel weer uit gehaald door belanghebbenden. Vooral rond de 

kerstdagen (kerstpakketten) is er goed gedeeld met anderen. Probleem is wel, dat er regelmatig 

spullen ingezet worden die bijvoorbeeld over de datum zijn of niet bestemd zijn voor dit kastje. Het is 

geen kringloopkast, maar een deelkastje.  

Actie voor 2024: zo doorgaan met het deelkastje 

Formulierenbrigade: Actie 2023: opzetten van een formulierenbrigade en uitbreiden van die 

vrijwilligersgroep 

Doel is deels gehaald: er is een formulierenbrigade opgezet: elke maandagmiddag in feb, maart en 

april heeft er een vrijwilliger in het Kulturhus gezeten tijdens de openingstijden van de bieb, maar 

helaas heeft hij bijna geen werk gehad. Hierdoor is in goed overleg besloten, dat hij niet meer elke 

week in het Kulturhus zou plaats nemen. Hij is nog wel beschikbaar als formulierenbrigade.  

Actie 2024: hem wederom contacten wat de status is en de wensen zijn.  
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Echo en Halfweg Ní’js: Elke maand komt de Echo uit, het plaatselijk blad van de kerk met een oplage 

van zo’n 800 stuks, die vooral wordt gelezen door de oudere inwoners. Elke maand wordt er een 

stukje met informatie en activiteiten aangeleverd en gepubliceerd. Vanaf de herfst is er ook weer 

een agenda in de Echo te vinden. De dorpsverbinder heeft geprobeerd om dit weer op poten te 

zetten. Het vergt best veel tijd om dit goed te doen, maar het geeft een mooi overzicht van alle 

activiteiten in Beltrum én verenigingen/ clubs kunnen dan ook zien of ze elkaar niet in het vaarwater 

zitten met hun organisatie van evenementen of activiteiten. Dit zal dus in 2024 voortgezet worden. 

Ook Halfweg Ni’js in Voor Beltrum wordt 4 tot 5x per jaar voorzien informatie vanuit de 

dorpsverbinder.  

Wandelen op Wielen en Wandel 3-daagse: Na de coronatijd is de wandelen op wielen weer 

opgestart. En om ook andere inwoners aan het wandelen te krijgen, hebben we met de werkgroep 

een wandel 3-daagse opgezet met routes van 5 en 10 km. Het heeft behoorlijk wat voorbereidingstijd 

gekost, maar het is wel een geslaagd evenement geworden: er hebben zo’n 20 deelnemers de 10 km 

3 dagen gelopen en gemiddeld ongeveer 30 deelnemers (waaronder veel kinderen) de 5 km.  

Voor de wandel 3-daagse (inclusief Wandelen op Wielen) is de verbinding gezocht met het Eetcafé, 

Marga Klompé en de Zonnebloem en het Kulturhus (urenverdeling dorpsverbinder en Kulturhus is 

50/50). 

Actie voor 2024: een actieve werkgroep behouden voor de organisatie van de Wandel 3-daagse. Als 

dorpsverbinder zelf minder taken doen, meer verdelen over vrijwilligers.  

Dorpendeal Beltrum: Actie voor 2023: doorgaan met dit plan en breed draagvlak creëren onder de 

Beltrumse bevolking, door verbindingen te leggen, stimuleren en informeren van verschillende 

organisaties in Beltrum en de bevolking op de hoogte te houden van de stand van zaken.  

Als dorpsverbinder heeft zij veel tijd besteed aan de dorpendeal Beltrum, op dit moment beter 

bekend onder de werknaam Beltrum kik veuroet. Er zijn sinds de zomer 3 werkgroepen aan de slag, 

waarvan de dorpsverbinder de werkgroep sociale verbondenheid onder haar hoede heeft en zij 

onderhoudt contacten met de andere beide groepen. De eerste paar maanden hebben ze zich vooral 

beziggehouden met het opzetten en uitvoeren van een enquête voor de inwoners, zodat ze een 

beter beeld zouden kunnen krijgen van wat er allemaal gedaan wordt en vooral ook wat men mist in 

Beltrum op het gebied van de sociale verbondenheid en activiteiten.  

Tevens is er veel tijd gestoken in de aanvraag bij het Oranjefonds voor een bijdrage aan dit 

megaproject. Op 29 maart hebben we de eerste aanvraag ingediend en op 27 oktober hebben we de 

bevestiging gekregen van de toezegging voor het eerste jaar. Na aanvullende informatie is eindelijk 

een voorschot uitbetaald (begin feb 2024). Het blijft wel een langslepende procedure en na 1 jaar zal 

er een tussenevaluatie komen, waaruit moet blijken dat we ook het 2e jaar hetzelfde bedrag aan 

subsidie kunnen krijgen. Dit zal dus nog weer veel tijd extra gaan kosten, maar levert (hopelijk) ook 

veel op.  

Actie voor 2024: doorgaan met aanjagen en bekender worden van Beltrum kik veuroet. Inwoners 

mogen nog veel meer betrokken worden bij dit proces. Het is een belangrijk onderwerp voor 2024 én 

2025 om Beltrum goed voorbereid op de toekomst te laten zijn. Het wordt nu de kunst om zoveel 

mogelijk verbindingen te leggen.  

Nieuw actiepunt voor 2024: om de sociale verbondenheid nog veel groter te krijgen, willen we graag 

een app op de telefoon, die elke inwoner met mobiel kan downloaden en waar alle informatie op 1 

plek te vinden is voor en door Beltrummers. Denk aan info van de sportclubs, de kerk, nieuwberichten 
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die nu in de dorps-what’s-App groepen gedeeld wordt, evt. vraag en aanbod op een prikbord. We 

hebben voorbeelden bekeken uit vergelijkbare dorpen (Heeten en Rossum) en ook contact met hen 

opgenomen, zodat we het wiel niet opnieuw hoeven uit te vinden. Zal misschien een meerjarenplan 

worden, maar zeker met veel potentie om met veel meer samen te werken binnen Beltrum.  

Als dorpsverbinder blijf ik (Chantal) zo goed mogelijk vooruitkijken in het nieuwe jaar; op naar een 

mooie toekomst in Beltrum! Wat zou het toch mooi zijn als we Beltrum komend jaar weer een 

stukje dichter bij een toekomstbestendig Beltrum kunnen krijgen! 

 

5.7 Stichting Jongerenwerk Beltrum (SJB) 
Eindelijk is het bijna Lente! Hier hebben we lang op moeten wachten... Dat betekent ook dat het 

hobbyclub seizoen bijna op zijn einde loopt... We zijn dan ook enorm trots dat dit naar al die jaren 

nog steeds met vol enthousiasme wordt bezocht. Hier zijn we het team van de Hobbyclub dan ook 

erg dankbaar voor!  

Werken met je handen, iets dat steeds schaarser wordt, maar oh zo belangrijk is. Daar dragen wij als 

SJB graag een steentje aan bij! Niet alleen bij de Hobbyclub werken we met onze handen maar 

natuurlijk ook tijdens het Timmerdorp, met de kampen en voor de oliebollenactie steken we massaal 

onze handen uit de mouwen! Iets waar sommige mensen en zelfs de Gemeente zich over kunnen 

verbazen. We krijgen dan ook vaak te horen; Hoe doen jullie dat toch in Beltrum? Wat is jullie 

geheim? Het maatschappelijk belang en gevoel van betrokkenheid wordt hier met de paplepel 

ingegoten. En daar zijn wij super trots op!!!  

2024 wordt weer een prachtig actief jaar voor jong en oud in Beltrum. 

Heb je een leuk idee voor de SJB of wil je je aanmelden als vrijwilliger? Schroom dan niet en neem 

gerust contact met ons op!  

 

Tot snel! 

 

Namens het SJB, het bestuur:          

Ilse te Fruchte 

Jasper Klein Gunnewiek 

Maura Lepping 

Maarten te Braak 

Nienke Groot Zevert 

Sven Haarlink 

Lizzy Klein Gunnewiek 
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5.8 Dorpsbos oftewel Buursemans Park 
Op 9 juli 2023 is het Buursemans Park geopend. Nadat het in de jaren daarvoor opgeknapt en 

gerealiseerd is door vele vrijwilligers, buurtgenoten en lokale 

bedrijven. Met als resultaat een prachtig natuurrijk park, waar 

gezellig vertoefd, lekker gespeeld en ‘gechild’ kan worden. Het 

park ligt fraai aan de rand van het dorp en is verbonden aan 

de kerkepaden. ‘Verbinden’, dat is precies de boodschap die 

het park uit wil dragen. Het is ook leuk voor de mensen die 

over de kerkepaden heenkomen en dit als een fijne rustplek 

kunnen gebruiken.” 

 

5.9 Openbare ruimten, wegen en groen 

Er is veel te doen in Beltrum en daarom is het belangrijk dat het verkeer in Beltrum ook veilig blijft. 

Alleen zo kunnen we er goed wonen, werken en leven. Daarom is er dit jaar ook weer gekeken naar 

de veiligheid op meerdere plekken in en rondom het dorp. In samenwerking met de Gemeente 

Berkelland zijn er meerder plekken bezocht welke aangemerkt zijn door de bewoners als ‘onveilig’. In 

goed overleg zijn op de meeste punten al actie op ondernomen. De overige punten komen hopelijk 

nog aan bod in 2024.  

Voor het oostelijke gedeelte van de bebouwde kom van Beltrum is door de Gemeente een plan 

gemaakt om een grote renovatie uit te voeren. Hierbij wordt het riool, de wegen, trottoirs en 

groenstroken volledig vernieuwd en helemaal aan de maatstaven en verplichtingen van deze tijd 

ingericht. Dusseldorp I.S.M. heeft op inschrijving dit project aangenomen. Twee Beltrumse 

medewerkers zullen dit project gaan leiden. De start van de werkzaamheden beginnen zoals het er nu 

voorstaat eind 2024.  

 

Het jaarverslag 2023 laat weer zien dat er veel activiteiten zijn geweest in Beltrum. 

RvOB stelt zich dan ook als belangrijkste doel om de leefbaarheid in Beltrum en buitengebied te 

blijven versterken. Trots zijn we op Beltrum met een rijk verenigingsleven, vele vrijwilligers en de 

vele evenementen die er steeds worden georganiseerd. Beltrum bruist! 

Met de Dorpendeal Beltrum Kik Veuroet ligt er een unieke kans voor Beltrum om de regie in 

handen te hebben om Beltrum toekomstbestendig te maken. Toekomstbestendig voor jezelf, de 

kinderen en/of de kleinkinderen. 

Voor 2024 dus een mooie uitdaging om samen met alle inwoners dit tot een succes te maken. 

Dus Beltrum: Kik Veuroet 

Denk mee, doe mee, voor een Beltrum waar we trots op zijn! 

 

 

 

 


